
Bijeenkomst nieuwbouw De Bongerd – Hattem 
28 mei 2024



Agenda

• 19:00 Welkom: opzet avond + wie is wie?

• 19:05 Aan het woord: Caroline (Habion) – terugblik / proces 

• 19:15 Aan het woord: Hans (Draisma Bouw) – petanque / uitwerking gebouwen

• 19:20 1 op 1 gespreken: 5 tafels

• 20:30 Einde bijeenkomst



Waar staan we nu?

2e kwartaal

2024

3e kwartaal

2024

4e kwartaal

2024

1e kwartaal 

2025

17 mei 2024 

Opheffing schorsing

28 mei 2024

Herstart uitwerking VO

info info info info infoinfo info info info infoinfo info info info infoinfo info info info info

Uitwerking blok A Aanvraag omgevingsvergunning



Voorlopige planning realisatie

2e kwartaal 

2025

2e kwartaal 
2025

4e kwartaal 
2026

1e kwartaal 
2027

Medio 
2028

Sloop aanleunwoningen

Van Galenstraat

Inhuizing blok A 

Sloop Bongerd

Start bouw blok B en

aansluitend blok C 

Gereed gehele project

info info info info info

Start bouw blok A



Gelre Petanque



Uitwerking gebouwen (herhaling uit eerdere bijeenkomst)



Vorige bijeenkomst



Ga met elkaar in gesprek: 5 tafels

HABION IJSSELHEEM KAW GEMEENTE DRAISMA

Baudien & Caroline

• Proces

• Verhuur

• Communicatie

Wilbert & Margreet

• Zorg

Reimar & Hans

• Architectuur

Sybold & Sander

• Procedure

• Vergunning

Oscar & Arthur

• Bouw

• Uitvoering



De opbrengst van de avond:

• 32 aanmeldingen

• 13 reactieformulieren

Vragen tijdens de presentatie:

• Er zijn 4 spelers. Wie bepaalt en wat ligt er juridisch ten grondslag? Het projectteam weegt de 

verschillende belangen. De Commissie Ruimtelijke Kwaliteit (juridisch) heeft een belangrijke 

doorslaggevende rol heeft in het beoordelen van het ontwerp, aangezien zij deze moeten toetsen aan 
de welstandsnota.

• PV Gelre: Zijn de opmerkingen die besproken zijn ook doorgespeeld aan de architect? Ja, bij de tafel 
van de architect ligt de oplossing

• Traject zou co-creatie worden. Hoe worden de belangen van de tafel geborgd?  Door de gesprekken 

zoals vanavond en in de volgende bijeenkomst(en) wordt getoond wat met de input is gedaan. Van de 

bijeenkomsten worden verslagen gemaakt en op de website geplaatst.



De opbrengst van de avond o.a.

- Kan de groenstrook voor De Bongerd Veste gehandhaafd blijven? 

- Is een recht van overpad voor een achteruitgang mogelijk?

- Waar blijft en/of komt het fietsenhok voor het personeel?

- Parkeren (algemeen) blijft een zorg. Kan het paaltje bij De Tinnenborgh verplaatst en het talud aan de 

Stadslaan aangepast worden?

- Geen duidelijke voorkeur voor hout of steen
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